



# MÖTESPROTOKOLL

---

<b>Styrelsemöte:</b>	Nr 21, 2023
<b>Datum:</b>	2023-09-19
<b>Tid:</b>	Kl. 12:10(..)
<b>Plats:</b>	Styret, V-huset, Lund

## Närvarande styrelsemedlemmar:

---

<b>Ordförande</b>	Fredrik Grönlund
<b>Vice ordförande</b>	Love Henningsen
<b>Informationschef</b>	Michaela Johansson
<b>Aktivitetsutskottsordförande</b>	Julia Backman
<b>Cafémästare</b>	Sebastian Eriksson
<b>Näringslivsansvarig</b>	Evelina Lundgren
<b>Överphos</b>	Sofia Lindblad
<b>Utbildningsminister</b>	Thelma Widström
<b>Sexmästare</b>	Thomas Cummings

---

## § 1 MOFMÖ

Mötets ordförande Fredrik Grönlund förklarar mötet öppnat 12:10.

## § 2 Protokollförare

Mötet beslutar att godkänna Michaela Johansson som protokollförare.

## § 3 Justeringspersoner

Mötet beslutar att godkänna Thomas Cummings och Evelina Lundgren som justeringspersoner.

## § 4 Adjungeringar

## § 5 Dagordning

Dagordning godkänns i föreliggande skick med ändring i paragraf 8.

## § 6 Runda bordet

## § 7 Information från TLTH

Fullmäktige i går. Det valdes in en ny kårstyrelseledamot. Alla skall ha fått en remiss från Kåren gällande studenters rättigheter. Vi kommer få en affisch med alla heltidare på Kåren med kontaktuppgifter etc.

## § 8 Beslutsummering

### a. Loves Propp (Love)

Frågan om sångC skall sökas i par har kommit upp. Vi ställer oss positiva till detta och lämnar över arbetet med en motion till Strategigruppen.

### b. Styret och Arkivet (Fredrik)

Phøset och Sexet skall ha flyttat på sina grejer från Arkivet och Styret innan fredag.

### c. Alkoholpaket SSK (Sofia)

Det har blivit en miss i kommunikationen under nollelördagen mellan personer på plats och SSK. Vi tar upp detta nästa vecka samt diskuterar under torsdagens möte.

### d. Medskick till AkriVare (Julia)

Love har delegerat avtal om uthyrning till Strategigruppen. ArikVarna skall vara lite bättre på att hålla koll på Arkivet.

### e. V-bil (Michaela)

Möte med V-bil, mestadels om bokningssystem på nya hemsidan. Sammanställning av regler behövs för att förtydliga vad som gäller vid uthyrning av bil. Ett dokument skall upprättas, vilket kommer att revideras nästa vecka.

### f. Evenemang hemsidan (Michaela)

Använd vår nya fina hemsidan och sluta använda google formulär. Styrelsemedlemmar skall meddela de som man är styrelsekontakt för och Michaela lägger ut på WP.

### g. Jubileum och budget (Michaela)

Jubileums budget är det som ligger i fonden. Michaela för vidare informationen till Jubileumsgeneralen.

### h. Sektionens tält (Fredrik)

Det tält som vi har nu är i väldigt dåligt skick. Frågan är om ett nytt tält skall köpas eller om det går att reparera. Ett förslag är att köpa ett begagnat. Thomas återkommer med förslag.

**i. Kvällsmöte Torsdag (Fredrik)**

Diskussionsmöte på torsdag kväll.

**j. V-konferens (Fredrik)**

Den här punkten flyttas till torsdagens kvällsmöte.

**k. Övrigt**

Thomas bokar Gasque till Vinterbalen.

Arkad får betala om de hyr soundboksen.

## § 9 Beslutsuppföljning

## § 10 Nästa Möte

Mötet Beslutar att hålla nästa styrelsemöte 2023-09-19 kl. 12:10 i Styret.

## § 11 MOFMA

Mötets Ordförande Fredrik Grönlund avslutar mötet kl.12:58.

## Vid protokollet

Michaela Johansson

  

---

## Justeringspersoner

Thomas Cummings

  

---

Evelina Lundgren

  

---